

#### 西雅圖中信福音中心

677 S King St Seattle, WA 98104 206-624-0988 ccmsgc@gmail.com www.ccmgospelcenter.org

第83期 4/2021

## 屬靈的盛宴

新冠肺炎疫情至今已持續超過一年, 但感謝主的保守 和帶領,讓我們繼續透過在線事工傳福音,為主作見證。

在三月中結束的冬季班有58門Zoom視頻課程,超過 370名成人和孩子參加,大約40%為福音朋友。我們提供 了四門成人英語課,每門課為期八至十週,每節課均有半 小時的福音時間, 由不同的弟兄姊妹到來分享詩歌、見證 或信息。

福音時間就如一場屬靈的盛宴,桌上滿是雲彩般的見 證。弟兄姊妹雖然各有不同的年齡、成長背景、人生經歷 和屬靈狀況,卻都經歷了上帝許多的恩典,要來分享他們 的真實見證和屬靈亮光,當中有理性的分析,也有感性的 經歷。

到來分享的,有信主不久,卻滿滿經歷神恩的,也有 正值盛年,火熱事奉主的弟兄姊妹;有婚姻和育兒路上靠 主克服重重挑戰的年輕母親,也有年過八十仍忠心愛主的 屬靈長者;有曾身患重病,靠主走過死蔭幽谷的,也有正 在化療, 因著從上而來的平安, 仍要來數算主恩的弟兄姊 妹。聽著他們娓娓道來的真實人生故事,我們都要從心底 感謝讚美主!

春季班於四月初開課,有舊金山、南灣、休士頓、夏 威夷和西雅圖五所福音中心合辦共60門Zoom視頻課程, 題材廣泛,有趣又實用,歡迎大家參加。詳情請見後頁。

願主看見祂手中所勞苦的,便心滿意足。

#### **A Spiritual Feast**

It has been over a year since the coronavirus outbreak was declared a pandemic. We are thankful for God's protection and guidance as we continue to reach out through the Online Ministry.

The winter guarter was blessed with a total of 58 Zoom classes and over 370 students including about 40% non-Christians. We offered four adult ESL classes, each for eight to ten weeks. Each class includes a half-hour Gospel time filled with music, testimonial and message sharing.

Gospel time is like a spiritual feast. Despite their differences in age, background, life experience and spiritual walk, many brothers and sisters have desired to come and share their faith in God and give thanks to His many blessings.

Among them are those who are fairly new in their faith but have tasted the goodness of God in numerous ways, and those who are serving God zealously in their prime years. There are young mothers who by God's grace have overcome many challenges in marriage and parenting, and faithful elders who in their eighties continue to love God with all their heart. There are also the ones who have walked through the valley of death, and those who in the middle of chemotherapy continue to thank and praise God for His abundant greatness. Our God is an awesome God.

Spring quarter starts in early April with a total of 60 Zoom classes offered by five Gospel Centers including San Francisco, South Bay, Houston, Hawaii and Seattle. All are welcome. See next few pages for details.

May the Lord delight in the work of His hands.



西雅圖福音中心 Seattle Gospel Center















信息分享 Message Sharing



信息分享 Message Sharing



9,圣经是在人类历史的重大事件中被应用最多的一本书





#### 每天都是爱的功课

- ■在婚姻和家庭中经历神的爱
- ●在难处中得到力量和喜乐
- ➡天上的喜乐与团聚

見證分享 Testimonial Sharing

主一耶和华、 我救恩的力量啊, 在争战的日子, 你遮蔽了我的头。 詩篇140:7



EN226 英語發音(二) 重要字母組合 English Phonics Class



EN263 實用英語會話 English Conversational Class



CT214 & CT217 公民入籍輕鬆易記100/128題 English Citizenship Preparation Classes



CD221 趣味漢語拼音進階班 Children's Chinese Pinyin Class (Level 2)





### Online Classes 在線視頻課程



## 中信福音中心 春季網路課程

在四月至六月份期間,提供60門在線視頻課程,包括:

54 免費課程

英語、日語、公民入籍、聖經、電腦/手機、 文藝興趣、教養孩童、孩童課程、專題講 座、粵語課程及講座

6 收費課程

54 FREE classes

電腦、鋼琴、@Cloud職場峰會

#### **CCM Gospel Center Spring Online Classes**

A total of 60 online classes between April and June

課程表 Schedule

http://ccmgospelcenter.org/class/

報名表 Registration

國語課程: https://ccmgospelcenter.org/class/registration/

粵語課程: https://ccmgospelcenter.org/class/register-cantonese/

孩童課程: https://ccmgospelcenter.org/class/register-youth/

ESL, Japanese, citizenship preparation, Bible study, computer/cell phone, arts & hobbies, parenting, children classes, special workshops, Cantonese speaking classes & workshops

6 classes w/ fees

Computer, Piano, @Cloud Conference

報名請掃瞄二維碼 Scan QR code to register



國語課程 Mandarin Classes



粵語課程 Cantonese Classes



孩童課程 **Children Classes CD222** 

## Children's Chinese Pinyin Class (Level 2)

4/10 - 5/22 (7 lessons)

**Every Saturday 10:30-11:30 a.m.** [PDT]

- Targeted for children age 6 & up
- Helps children build a strong Mandarin Chinese foundation through pinyin lessons
- Teaches good moral values through Bible stories
- Conducted in Mandarin Chinese
- Go to this link or scan QR code to register for CD222: https://ccmgospelcenter.org/class/register-youth/





欢迎成年人参加,如不介意和孩子们一起学习 通过汉语拼音教学,为学生们学习中文打下重要根基

透过圣经故事, 教导学生品德端正

- 普通话授课,课程以简体字为主
  - 报名请浏览 https://ccmgospelcenter.org/class/register-youth/ 或扫瞄二维码 (课程号码: CD222)
  - FREE online class offered by CCM Gospel Center and targeted for children age 6 & up. Adults are welcome to join in

中信福音中心免费网络课程,对象为六岁或以上孩童

- Helps students build a strong Mandarin Chinese foundation through pinyin lessons
- Teaches good moral values through Bible stories
- Conducted in Mandarin Chinese with curriculum using simplified Chinese characters
- Go to https://ccmgospelcenter.org/class/register-youth/ or scan QR code to register (Class Code: CD 222)





### Online Classes 在線視頻課程



# Help Kids to Develop Self-management Skills

Parenting Class Tuesdays, 4/6 - 5/11 7:30 - 9:00 p.m. [PDT]

Conducted in Mandarin
Scan QR code to register at:
http://ccmgospelcenter.org/
class/registration/
(class code SP400)





SP400 SM249 SM250



華州註冊美容師及紋繡師,擁有自己的美容院。

## Beauty Tips During the Pandemic

#### Workshop #1

Conducted in Mandarin **Saturday**, **5/22** 

2:00 - 3:00 p.m. [PDT]

Scan QR code to register at:
http://ccmgospelcenter.org/
class/registration/
(class code SM249)

#### Workshop #2

Conducted in Cantonese Saturday, 6/12 2:00 - 3:00 p.m. [PDT]

Scan QR code to register at: http://ccmgospelcenter.org/ class/register-cantonese/

(class code SM250)